
Исмета Дервоз  

Питање постављено Канцеларији за разматрање жалби БиХ – “Шта је довело до тога да 

се жалба у поступку јавних набавки за потребе дигитализације јавних емитера у БиХ 

разматрала девет мјесеци?” 
 


